
Mijn zienswijze t.a.v. het voorgenomen besluit van de minister om de jacht op het haas in de 

provincies Groningen, Utrecht en Limburg en de jacht op het konijn voor heel Nederland te sluiten , 

heb ik in onderstaande brief weergegeven. 

 

Alvorens ik ben kunnen gaan jagen heb ik een opleiding genoten (door onze overheid verplicht), die 

er voor gezorgd heeft dat ik me als professional kan gedragen in mijn jachtveld. Verder moet ik ieder 

jaar ( door onze overheid verplicht) mijn jachtakte verlengen, waardoor mag en kan worden 

aangenomen dat ik me als voorbeeldig burger heb gedragen (anders wordt mijn akte niet verlengd). 

Ik ben minstens 10 uur per week bezig in ons jachtveld met biotoopverbetering, plaatsen van 

eendenbroedkorven, plaatsen van vlaggen e.d. om schade in biologische mais, voederbieten en 

graan te voorkomen. In overleg met de boeren eventueel afschot van kraaien en kauwen in het kader 

van gewasschade, maar ook t.b.v. het behoud van patrijs, kieviet, grutto en andere bodembroeders, 

maar ook het tellen van wild met en zonder warmtebeeld. Wij jagers zijn gebaat bij een gezonde, 

diverse en grote wildstand en daar steken wij heel veel tijd in!! 

De keuze om de jacht in Groningen, Utrecht en Limburg te sluiten is gebaseerd op de telganger 

(november 2021), maar niet op de tellingen van de professionals. Ik herken de dalende trend 

helemaal niet. Uit waarnemingen in ons eigen veld is de bezetting 1 haas op 2 hectaren grond. 

Benuttingsjacht is hier zeker op zijn plaats omdat er anders veel verkeersslachtoffers vallen i.v.m. 

territoriumdruk. 

Wat betreft het konijn. Deze worden vooral belaagd door ingebrachte ziekten door de mens. 

Slachtoffers door myxomatose kan het best voorkomen worden door de konijnenstand vooral niet te 

groot te laten worden, hebben we aldoende gemerkt in ons veld, want dan sterven veel konijnen aan 

deze vreselijke tergend langzame dood. Als de konijnenstand kort en daardoor gezond gehouden 

wordt ziet men langzame groei van het aantal konijnen. Nu de jacht op het konijn wordt verboden 

hebben wij al die jaren voor niets ons best gedaan om konijnen in ons veld te krijgen en te houden. 

Hierdoor wordt de motivatie om goed te zorgen voor een goede, gezonde en diverse wildstand wel 

ontnomen. Ik hoop, en dit hoop ik vooral voor de diversiteit in het buitengebied, dat u dit 

voorgenomen besluit niet doorzet.  

Met vriendelijke groet, 

. 

  


